
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

 
VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 

uskutočneného dňa 6. augusta 2020 v priestoroch Denného centra na Sihoti 
v Trenčíne. 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Igor Zajaček – zástupca náčelníka mestskej polície 
    

Program:  
1. Úvod.  
2. Informácia o umiestnení nových stojísk polopodzemných kontajnerov v MČ SEVER. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

 

 Zastupujúci predseda VMČ SEVER Mgr. Martin Petrík privítal prítomných hostí a 
členov výboru VMČ a zároveň ospravedlnil kolegov, ktorí sa nemohli dostaviť na dnešné 
zasadnutie výboru. Mgr. Petrík sa prítomným ospravedlnil za vzniknutú situáciu 
a skonštatoval, že výbor nie je uznášaniaschopný. Následne vyzval prítomných hostí, 
aby vzniesli svoje požiadavky, ktoré budú zaznamenané a postúpené k riešeniu.  

 Nakoľko VMČ SEVER nebol uznášaniaschopný, zápisnica nebola vyhotovená. 
 Následne boli predložené od občanov tieto požiadavky: 
 
   77/20 Pán Novoveský sa obracia so žiadosťou na poslancov, aby sme využili jedinečnú 

príležitosť zaobstarať vzájomnými silami pre Opatovú kontajnerové stojisko v priestore na 
rohu ulíc Potočná a Opatovská. Tento pozemok je momentálne na predaj – je to v centre 
Opatovej a chce vedieť, aké sú možnosti mesta? Bol by to zároveň aj akýsi predĺžený park 
s oddychovou zónou a miestom, kde by bolo polopodzemné kontajnery vhodné umiestniť.  

   78/20 Pán zo Šoltésovej ulice požaduje opraviť nabúranú dopravnú značku pri OC Rozkvet 
ako je drogéria Teta – hneď na začiatku ulice. 

   79/20 Pán zo Šoltésovej ulice poukázal na to, aby mesto upozornilo vodičov spoločnosti 
Marius Pedersen, aby nenechávali naštartované vozidlá priamo pod oknami na Šoltésovej 
ulici v čase výkonu pauzy, keď raňajkujú.  
   80/20 Pán zo Šoltésovej ulice žiada, aby mestská polícia častejšie upozorňovala vodičov 

na dodržiavanie rýchlosti na tejto ulici – je tam 30 km/h a vodiči to často vôbec nerešpektujú, 
možno by to vyriešil spomaľovač pruhu. 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
 
Predseda výboru – zastupujúci 

Mgr. Martin Petrík 
Členovia výboru : 
Ing. Miloš Mičega 
Martin Trepáč 
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER : 

Mgr. Miloslav Baco - ospravedlnený 
Ing. Ladislav Matejka - ospravedlnený 
Mgr. Kamil Bystrický - ospravedlnený 
JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 
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   81/20 Pán zo Šoltésovej ulice žiada, aby mestská polícia častejšie kontrolovala vodičov, 

ktorí si idú nakúpiť do obchodov na Šoltésovej ulici a popri tom nechajú naštartované autá po 
celú dobu, keď nakupujú.  

   82/20 Pán Martiška z Považskej ulice upozornil na to, že pri detskom ihrisku bola z jeho 
strany spravená uzávera, ľudia sa sťažujú, že to nie je teraz priechodzie ako tomu bolo 
v minulosti. Táto požiadavka bola Mgr. Petríkom zaznamenaná a bude ako jeden z bodov do 
najbližšieho zasadnutia VMČ SEVER, kde to budeme žiadať sprístupniť. 

   83/20 Pani sa pýta, prečo sa neopraví najskôr povrch na vyznačených parkovacích miestach 
na Opatovskej ulici, zabral sa aj kúsok chodníka na Opatovskej ulici, ktorý je značne rozbitý. 
Nech sa to najskôr opraví, až potom vyznačí.  

   84/20 Pán Martiška upozornil na to, že cestu na Tichej uličke dajú železnice po skončení 
výstavby modernizácie železníc do poriadku, je v dezolátnom stave, chodí tam veľa ľudí a nie 
je tam ani priestor na parkovanie – je tam kopa zeminy, nekosia tam vôbec. Bolo by dobré 
spraviť tam záchytné parkovisko, prípadne detské ihrisko.  

   85/20 PhDr. Očkayová sa pýta, kedy je naplánovaná oprava chodníkov a mestských 
komunikácií na Sihoti I, ktoré sú rozbité, nebezpečné a sú nepriechodné? Kedy budú chodníky 
na starej Sihoti vyčistené, lebo sú zaburinené, špinavé, kedy budú pokosené ulice na starej 
Sihoti? 

   86/20 Pán požaduje vyčistenie rigolu na Považskej ulici č. 1709 – viď príloha situácia.   
   87/20 Pán požaduje osadiť zrkadlo pri výjazde z Pádivého na Opatovskú ulicu – tabuľa 
priechod pre chodcov je tu skoro priamo v zátačke – preveriť osadenie tejto tabule a tak isto 
orezať stromy v tejto križovatke z dôvodu veľmi zlej viditeľnosti pre všetkých vodičov pri 
výjazde na Opatovskú ulicu – viď príloha foto k požiadavke.  
   88/20 Pán požaduje, aby starší občania nad 70 rokov boli oslobodení z platenia za 
používanie mestských WC, platí sa 30 centov, prípadne ZŤP by mohli byť oslobodení. 
   89/20 PhDr. Očkayová sa opätovne pýta, kde sa stratila požiadavka, koľko bolo celkovo 
poškodených ľudí pri výstavbe železníc, ktorí sa obrátili so žiadosťou na mesto – požiadavka 
č. 37.20, na ktorú nebolo doteraz jednoznačne odpovedané a trvám stále na tom, aby bola 
opakovane zaznamenaná.  
   90/20 Pani Srnáková požiadala, aby sa budúceho zasadnutia výboru mestskej časti SEVER 
Pod Sokolicami dňa 3.9.2020 zúčastnil aj vedúci dopravy Ing. Hartmann ohľadom parkovacej 
politiky. 
 

 Požiadavky poslancov: 
    91/20 V roku 2019  som oficiálne žiadal cez VMČ o opravu prepadnutého chodníka - 
zámková dlažba na zastávke Kubrá, rázcestie smer Opatová. Prišla mi odpoveď na moju 
požiadavku, že prepadnutý chodník sa dá reklamovať a opraviť. Oprava však nebola 
vykonaná. Žiadam o vyjadrenie sa k danej záležitosti. (Trepáč) 
    92/20 V júni 2020 som podával požiadavku týkajúcu sa rozhlasov v našej mestskej časti. 
Nebolo mi na ňu dostatočne odpovedané. Pýtal som sa v nej, aká firma montovala rozhlasy 
a kto zastrešuje ich servis? Týka sa to aj aktuálnej situácie, žiadame o kontrolu rozhlasov 
v Opatovej a Kubrej  na určitých miestach. Bola otázka nedostatočne formulovaná alebo 
prečo mi nebolo odpovedané?  Len ja to riešim už rok a  občania ešte oveľa dlhšie. 
(Trepáč) 
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   93/20  Žiadam o odstránenie buriny pri hlavnej ceste/chodníkoch K výstavisku. (Trepáč) 
   94/20 Žiadam o opravu rozbitých stien okolo chodníkov v podjazde Pred poľom. Do 
budúcna prosím u umiestnenie kamerového systému. (Trepáč) 
    95/20 Na základe viacerých obhliadok  KS Kubrá a súhlasnými stanoviskami  ÚIS, 

ÚÚP,  správcom KS a miestnymi poslancami  žiadam o odstránenie nefunkčných, 

nebezpečných a nadbytočných  herných prvkov (bližšie špecifikovaných mailom) a o 

opravu/výmenu drevených častí lavičiek a sedákov hojdačiek. Rovnako žiadam aj o doplnenie 

nových lavičiek v areáli KS Kubrá. Passport jednotlivých herných prvkov a mobiliáru 

geodetom v teréne v rámci celého mesta bol už spracovaný.  (Trepáč) 

 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 6.8.2020 
 
 
 
 

 
Mgr. Martin Petrík 
Poslanec VMČ SEVER – poverený 
zastupovaním predsedu 


